
Protokół Nr VIII/2011 

z obrad VIII sesji Rady Powiatu w Nidzicy IV kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Zamku 

w dniu 28 czerwca 2011 r.  

 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady – p. Grzegorz Napiwodzki o godzinie 12
02

 otworzył sesję, a następnie 

przywitał zaproszonych gości oraz radnych powiatu, Panów Starostę i Wicestarostę, Przewodniczącego 

Rady Gminy Janowo – p. Andrzeja Kujawskiego, dyrektorów i kierowników jednostek powiatowych, 

wydziałów Starostwa Powiatowego, przedstawicieli prasy, radia oraz wszystkich przybyłych. 

Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości stanowią 

załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

p. Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że porządek obrad sesji dostarczony został radnym wraz              

z materiałami sesyjnymi. Zapytał, czy są do niego uwagi. 

Zmian do porządku obrad nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2010 rok. 

6. Opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu powiatu za rok 2010. 

7. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Nidzickiego 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2010. 

8. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu za 

rok 2010 z tytułu wykonania budżetu. 

9. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Nidzicy w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nidzicy z tytułu wykonania budżetu za 

2010 rok. 

10. Podjęcie uchwał w  sprawach: 

1) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2010,  

2) udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nidzicy za 2010 rok,  

3) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026,  

4) zmian w budżecie powiatu na rok 2011,  

5) przyjęcia sprawozdania z realizacji planu gospodarki odpadami dla Powiatu Nidzickiego 

za lata 2009-2010,  

6) określenia zasad wynajmu lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu 

Nidzickiego, 

7) wyrażenia zgody na oddanie w bezpłatne użyczenie nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Nidzickiego,  

8) określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Powiatowej 

Rady Działalności Pożytku Publicznego,  

9) rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego,  

10)  rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego,  

11)  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat Nidzicki,  

12)  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat Nidzicki,  

13)  zmiany w Statucie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy,  
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14)  zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków na 2011 rok przyznanych samorządowi 

powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych,  

15)  zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy,  

16)  wyrażenia zgody na zbycie środka trwałego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy,  

17)  wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w 

Nidzicy, 

18)  przyjęcia planu inwestycyjnego Zespołu Opieki Zdrowotnej na lata 2011-2015,  

19)  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 

Nidzicy za 2010 rok,  

20)  ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów.  

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski. 

 

Ad. 2. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu złożył Starosta Ludwik Ekiert. Stanowi ono załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

 

Do obrad dołączyli radni Stanisław Rabczyński i Piotr Szczepkowski. Na sali obecnych było 14 

radnych. 

 

p. Ryszard Kumelski zauważył, że Zarząd zapoznał się z protokołami kontroli w PCPR. 

Stwierdzono, że poważnych uwag nie było, zapytał, czy były niepoważne. 

Pan Starosta odparł, że były mało znaczące, drobne uwagi. 

p. Ryszard Kumelski przypomniał, że radni odbyli wizytę w szkołach. Przypomniał, że dach w 

Zespole Szkół Ogólnokształcących wymaga poważnego remontu, a wydaje się, że gwarancja chyba już 

minęła. Cieszy natomiast, że mówi się o termomodernizacji, udziela pełnomocnictwa dyrektorowi 

ZSZiO, żeby prowadził taką dużą inwestycję. Podkreślił, że nauczyciele powinni uczyć. Ponadto radny 

stwierdził, że gdzieś wkradły się nieścisłości, ponieważ czytał protokół z posiedzenia Zarządu w dniu 

30 maja, kiedy analizowane były projekty organizacyjne szkół. W protokole napisano, że je 

zatwierdzono. W sprawozdaniu natomiast, że zatwierdzono warunkowo.  

Pan Starosta odniósł się do termomodernizacji. Zaznaczył, że aby nie było zbędnego 

oczekiwania, rozpoczyna się już procedurę. Uważa, że dyrektorzy naszych szkół są na tyle dobrze 

zorganizowani, że wszystko powinno przebiec bez problemów. Jako przykład podał budowę sali w 

Jagarzewie. Odnośnie zaś projektów organizacyjnych szkół, odparł, że projekty Zarząd zatwierdził 

warunkowo. 

Więcej pytań odnośnie sprawozdania nie było. 

 

Ad. 4. 

p. Edward Rozmus zabrał głos w następujących sprawach: 

1) roboty na drodze do Wólki Orłowskiej - inwestycję rozpoczęto i pozostawiono. Codziennie 

naraża ona w tym stanie mieszkańców na niebezpieczeństwo. Zapytał, czy można wykopać dziurę, 

zawęzić drogę i pozostawić z powodu braku materiałów. Skoro zabrakło kruszywa, trzeba było nie 

rozpoczynać kopania. Zapytał, czy jest to zgodne ze sztuką. Uważa, że ostatni wypadek mógł się wcale 

nie wydarzyć. Nie zdziwi się, jeśli ktoś wystąpi z tym do Prokuratury. Uważa, że to ogromne 

zaniechanie; 

2) za małe jest lustro drogowe stojące w Łynie na skrzyżowaniu w kierunku Bolejn; 

3) uschły drzewa przy drodze do Łyny. Należałoby je usunąć. Stwierdził, że remont tej drogi to 

skandal. Wie, że raz tam karetka utknęła. 
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 p. Edward Rozmus podkreślił, że to nie są jego słowa, tylko mieszkańców. Trzeba im dać 

odpowiedź. Ponadto zaznaczył, że nie zawsze jest w stanie uczestniczyć w posiedzeniach. Powinny się 

one odbywać po południu, a nie w południe. Radni muszą się zwalniać, spieszyć. 

p. Krzysztof Skurczyński zabrał głos w sprawach: 

1) zgłoszonych na poprzedniej sesji interpelacji – zaznaczył, że na ostatniej sesji zwalniał się u 

Przewodniczącego Rady z części sesji, ponieważ musiał wyjść na pogrzeb. Wychodząc prosił, żeby 

odpowiedzi na jego interpelacje udzielić mu na piśmie; 

2) zapytał, co dalej będzie dalej z 30-40% suchych drzew? 

p. Ryszard Kumelski zaznaczył, że zabierając głos na ostatniej sesji w sprawie, o której mówił 

przedmówca, nie miał wiedzy, że p. Skurczyński musiał wyjść i prosił o odpowiedź. Zawnioskował 

wówczas, żeby nie odpowiadać tym, których nie ma. 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś słyszał, że p. Skurczyński prosił o odpowiedź na piśmie. 

p. Grzegorz Napiwodzki podkreślił, że wniosek na sesji został przegłosowany. To była opinia 

radnych. Każdy może mieć ważny powód. Podkreślił, że sprawa była przegłosowana. 

p. Ryszard Kumelski zwrócił uwagę, że głosując protokół na sesji, bez uprzedniego przeczytania 

go, ma obiekcje. Pytał wcześniej, czy nie można go opublikować w internecie i napisać, że jest to 

projekt. Uważa, że jeśli przepisy nie zabraniają, to można by to stosować. 

 

Ad. 5. 

Skarbnik Powiatu - Renata Mróz przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu 

Nidzickiego za 2010 r. wraz ze sprawozdaniem finansowym za rok 2010. Stanowią one załączniki nr 4 i 

5 do niniejszego protokołu. Dodała, że po raz pierwszy w historii powiatu dział transport i łączność jest 

na pierwszej pozycji pod względem wydatków. We wcześniejszych latach najwięcej środków 

przeznaczano na dział oświata i wychowanie. 

Pytań i uwag nie było. 

 

Ad. 6. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu – p. Piotr Szczepkowski przedstawił uchwałę 

Nr 3/2011 Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 24 maja 2011 r. w sprawie wydania 

opinii o wykonaniu budżetu powiatu za rok 2010 Stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 

p. Renata Mróz przeczytała Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez 

Zarząd Powiatu Nidzickiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2010, 

zawartą w uchwale Nr RIO.VIII-0120-298/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Olsztynie z dnia 4 maja 2011 roku. Opinia była pozytywna. Stanowi ona załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 

p. Piotr Szczepkowski przeczytał Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy w 

sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu za rok 2010 z tytułu wykonania budżetu. Stanowi 

on załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

p. Renata Mróz przeczytała uchwałę Nr RIO.VIII-0120-386/11 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 30 maja 2011 roku w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nidzicy 

z tytułu wykonania budżetu za 2010 rok. Opinia była pozytywna. Stanowi ona załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 10. 1) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 

2010. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/47/2011 w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Nidzickiego za rok 2010, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 2) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium 

Zarządowi Powiatu w Nidzicy za 2010 rok.  

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: 12 – „za”, 0 – „przeciw”, 2 – „wstrzymujące 

się”, podjęła uchwałę Nr VIII/48/2011 w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w 

Nidzicy za 2010 rok, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

p. Grzegorz Napiwodzki pogratulował Zarządowi udzielonego absolutorium. 

Pan Starosta podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do uchwalenia i zrealizowania 

ubiegłorocznego, bardzo trudnego budżetu. Dodał, że Powiat Nidzicki w rankingu wojewódzkim 

ulokował się na V miejscu (spośród 21 powiatów) w przeliczeniu wydatków inwestycyjnych na jednego 

mieszkańca, natomiast biorąc pod uwagę zadłużenie na jednego mieszkańca – na X miejscu.  

 

Ad. 10. 3) 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026 omówiony był na posiedzeniach komisji. 

uwag do treści nie było, dlatego prosiła o jego przegłosowanie. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/49/2011 w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026, która znajduje się w 

dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 4) 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że również projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2011 omówiony został dokładnie na posiedzeniach komisji, udzielono odpowiedzi na zapytania i 

uwag nie zgłoszono, dlatego prosiła o przegłosowanie. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/50/2011 w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na rok 2011, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 5) 

p. Katarzyna Karpińska zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji planu gospodarki odpadami dla Powiatu Nidzickiego za lata 2009-2010 

omawiany był na posiedzeniach komisji stałych. Ponieważ nie było do niego uwag, prosiła o 

przegłosowanie. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/51/2011 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji planu gospodarki odpadami dla Powiatu Nidzickiego za lata 2009-2010, która 

znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 6) 

p. Iwona Urbanowicz przypomniała, że na posiedzeniach komisji nie zgłoszono uwag do projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zasad wynajmu lokali mieszkalnych stanowiących 

własność Powiatu Nidzickiego, dlatego prosiła o przegłosowanie. 
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Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/52/2011 w sprawie 

określenia zasad wynajmu lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, która 

znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 7) 

p. Iwona Urbanowicz zaznaczyła, że projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w bezpłatne użyczenie nieruchomości stanowiących własność Powiatu Nidzickiego również 

był szczegółowo analizowany na komisjach. Ponieważ zastrzeżeń do niego nie było, prosiła o 

przegłosowanie. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/53/2011 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w bezpłatne użyczenie nieruchomości stanowiących własność Powiatu 

Nidzickiego, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 8) 

p. Elżbieta Bieniek zaznaczyła, że na zapytania odnośnie uchwały w sprawie określenia trybu 

powoływania członków oraz organizacji i trybu działania Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego odpowiedziano wyczerpująco na posiedzeniach komisji. Jeśli w tej chwili nie ma uwag, 

prosi o przegłosowanie.  

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, stosunkiem głosów: 13- „za”, 1 – „wstrzymujący się” podjęła 

uchwałę Nr VIII/54/2011 w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 

działania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego, która znajduje się w dokumentach Rady 

Powiatu. 

 

Ad. 10. 9) 

p. Piotr Szczepkowski przypomniał, że komisje stałe dokładnie rozpatrywały projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. Uznano ją za bezzasadną. 

Uwag  i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/55/2011 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, która znajduje się w 

dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 10) 

p. Piotr Szczepkowski zaznaczył, że druga skarga również była dokładnie rozpatrzona przez 

Komisję Rewizyjną i komisje stałe. Też została uznana za bezzasadną. 

Pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/56/2011 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Nidzickiego, która znajduje się w dokumentach Rady 

Powiatu. 

 

Ad. 10. 11) 

p. Sławomir Knapiński przypomniał, że w projekcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat Nidzicki chodzi o nabycie działki pod ścieżkę rowerową 

przy inwestycji drogowej. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/57/2011 w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat Nidzicki, która znajduje się w dokumentach 

Rady Powiatu. 

 

 



 - 6 - 

Ad. 10. 12) 

p. Sławomir Knapiński podał, że tak, jak w poprzedniej uchwale, chodzi o nabycie kolejnej działki 

pod ścieżkę rowerową przy inwestycji drogowej w Łynie. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/58/2011 w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat Nidzicki, która znajduje się w dokumentach 

Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 13) 

p. Anna Kalinowska przypomniała, że komisje stałe omówiły projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany w Statucie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy. Ponieważ nie było do 

niego uwag, prosiła o przegłosowanie. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/59/2011 w sprawie zmiany 

w Statucie Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy, która znajduje się w dokumentach 

Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 14) 

p. Anna Kalinowska zaznaczyła, że kolejny projekt uchwały omówiony przez komisje stałe 

dotyczył zmiany uchwały w sprawie podziału środków na 2011 rok przyznanych samorządowi 

powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. Również nie było do niego uwag, więc 

prosiła o przegłosowanie. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/60/2011 zmieniającą 

uchwałę w sprawie podziału środków na 2011 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez 

Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 15) 

Zastępca Dyrektora ZOZ – p. Maciej Glinka zaznaczył, że projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy omawiany był na 

posiedzeniach komisji, dlatego prosił o podjęcie uchwały. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/61/2011 w sprawie 

zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, która znajduje się w 

dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 16) 

p. M. Glinka przypomniał, że w kolejnym projekcie uchwały mowa jest o zbyciu karetki. Sprawa 

omawiana była na posiedzeniach komisji. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/62/2011 w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie środka trwałego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, która znajduje 

się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 17) 

p. M. Glinka zaznaczył, że plan zakupów wyjaśniano na komisjach, ponieważ uwag do niego nie 

było, prosił o podjęcie uchwały. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/63/2011 w sprawie 

wyrażenia zgody na zakup sprzętu medycznego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, która 

znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 
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Ad. 10. 18) 

p. M. Glinka przypomniał, że plan inwestycji ZOZ na 2011 r. również został szczegółowo 

omówiony na posiedzeniach komisji. Prosił o podjęcie uchwały. 

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/64/2011 w sprawie przyjęcia 

planu inwestycyjnego Zespołu Opieki Zdrowotnej na lata 2011-2015, która znajduje się w dokumentach 

Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 19) 

p. M. Glinka prosił o zatwierdzenie rocznego sprawozdania finansowego ZOZ. Na pytania 

odpowiedzi udzielono na posiedzeniach komisji.  

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/65/2011 w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za 2010 rok, 

która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 10. 20) 

Kierownik Wydziału Komunikacji w Starostwie Powiatowym - p. Janusz Aziewicz omówił 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów, 

wraz ze zmianami wniesionymi na komisjach stałych, a mianowicie wykreśleniu z podstawy prawnej 

art. 16 pkt 1 ustawy z dnia 22 lipca 2010 r. o zmianie ustawy – Prawo o ruchu drogowym oraz 

niektórych innych ustaw (Dz. U. Nr 152, poz. 1018) oraz skreśleniu § 2. w brzmieniu: „§2. Opłaty za 

usuwanie i przechowywanie pojazdów na parkingu strzeżonym stanowią dochód własny Powiatu 

Nidzickiego”, ponieważ byłoby to powtórzenie zapisu ustawowego. 

p. Grzegorz Napiwodzki poddał pod głosowanie zmieniony projekt uchwały. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VIII/66/2011 w sprawie ustalenia 

opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów, wraz z poprawkami. Znajduje się ona w dokumentach 

Rady Powiatu. 

 

Ad. 11. 

p. Ryszard Kumelski zwolnił się z dalszej części posiedzenia, zaznaczył, że nie oczekuje 

odpowiedzi na swoje interpelacje i opuścił salę obrad.  

Na sali obecnych było odtąd 13 radnych. 

Pan Starosta zaznaczył, że odpowiedzi na interpelacje udzielą dyrektorzy. Poprosił p. Jacka 

Dłuskiego o udzielenie odpowiedzi na zapytania p. Edwarda Rozmusa i p. Krzysztofa Skurczyńskiego 

dotyczące dróg. 

p. Jacek Dłuski stwierdził, że odcinek drogi stanowi plac budowy i oznaczony jest zgodnie z 

prawem. Za nie przestrzeganie znaków drogowych nie może odpowiadać ani Zarządca drogi, ani 

wykonawca.  

O głos poprosił wykonawca – Dyrektor Przedsiębiorstwa Robót Drogowych i Usług Sprzętowo-

Transportowych w Nidzicy – p . Andrzej Osowski.   

p. A. Osowski  stwierdził, że zamiast patrzeć tylko w lustro, należy patrzeć na lewo i prawo. Jakie 

by ono nie było, patrzyłby w obie strony. Zaznaczył, że są miejsca, gdzie w ogóle znaków się nie 

stawia. Podjeżdżając do ronda, w lewo się patrzy. Poinformował, że wchodząc na inwestycję, chciał 

zrobić ją bardzo szybko, ale twarde prawa rynku i finanse wpłynęły na tę sytuację. Firma prowadziła 

dwie inwestycje równocześnie, nie dysponuje też każdym sprzętem. Jeśli zrobiłby za wcześnie 

pierwszą, to pieniędzy nie dostałby od razu. Musiał rozpocząć drugą, żeby zarobić w międzyczasie, na 

dokończenie pierwszej. Czasami staje przed wyborem pilniejszej inwestycji. Miał prawo zejść z robót. 

Za tydzień- półtora wchodzi z powrotem na budowę. 

p. Edward Rozmus zaznaczył, że wystąpił w imieniu mieszkańców. Opinie odnośnie luster to też 

nie jego słowa. Uważa, że można było zasypać wykop na czas przerwy. Zrozumiał, że inwestycja wnet 

zostanie dokończona. 
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p. Jacek Dłuski zaznaczył, że zamontowane jest standardowe lustro, ale jeśli jest potrzeba, to 

wymieni je na większe. Odnośnie drzew, poinformował, że na 14 lipca wyznaczono termin ich 

przeglądu. Suche będą wycięte. Jesienią będą uzupełnione, również wiązadła do nich. 

p. Elżbieta Bieniek zapytała, czy na pytania z poprzedniej sesji odpowiedzieć na piśmie. 

p. Krzysztof Skurczyński zaznaczył, że wychodząc prosił o odpowiedź na piśmie. Ponowił swoją 

prośbę. 

 

Ad. 12. 

p. Krzysztof Skurczyński w imieniu mieszkańców podziękował Dyrektorowi Powiatowego 

Zarządu Dróg za  interwencję w sprawie prośby o uporządkowanie terenu powiatowego przy wjeździe 

do Łyny.  

p. Grzegorz Napiwodzki przeczytał pismo Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy kierowane do 

Narodowego Funduszu Zdrowia w Olsztynie w sprawie rozliczenia nadlimitów za 2010 rok (pismo 

znajduje się w dokumentach Rady Powiatu). Następnie w imieniu władz samorządowych i 

mieszkańców Janowa zaprosił wszystkich obecnych na V Wystawę Koni Zimnokrwistych, która 

odbędzie się 10 lipca br. 

Więcej wolnych wniosków nie było. 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Rady o godz. 14:00 zamknął obrady sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Inspektor                                         Przewodniczący Rady 

/-/ mgr Małgorzata Wojtaszewska                   /-/ Grzegorz Napiwodzki 

 

 

 

 


